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1. Α.Καραμάνος, Πρύτανης, ως Πρόεδρος
2. Σ.Αγγελίδης, Αντιπρύτανης Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, 

ως μέλος ,
3. Χ.Ολύμπιος,  Αντιπρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων και  Προσωπικού,  ως 

μέλος,
4.        Κ.Τσακουμάκης , Προϊστάμενος Γραμματείας, ως μέλος

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

1. Αδειες μελών ΔΕΠ.
2. Εγκριση δαπανών.
3. Ανάθεση έργου.
4. Αιτήματα φοιτητών.
5. Σχετικά με αιτήματα υπαλλήλων του Γ.Π.Α.
6. Επανεξέταση αιτήσεων μετεγγραφής φοιτητών στο Γ.Π.Α.
7. Εγκριση εκπαιδευτικής εκδρομής φοιτητών του Γ.Π.Α.
8. Ορισμός ομιλητού για τον εορτασμό της επετείου της 28ης Οκτωβρίου.

ΘΕΜΑ 1  ον  : Αδειες μελών ΔΕΠ  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη :

-  Το  με  ημερ.28/9/01  έγγραφο  του  κ.Κ.Κοσμά,  Καθηγητή,  ενέκρινε   την  άδεια 
απουσίας του, από 25-29/10/2001 προκειμένου να μεταβεί στην Ισπανία για να λάβει 
μέρος  στην  επιστημονική  συνάντηση  του  ερευνητικού  προγράμματος 
DESERTLINKS. Οι δαπάνες της μετακίνησης θα βαρύνουν το ανωτέρω ερευνητικό 
πρόγραμμα.  
- Το με ημερ.20/9/01 έγγραφο του κ. Σ.Γιαννιώτη, Αν.Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 6-11/10/2001 προκειμένου να μεταβεί στη Γερμανία για να λάβει 
μέρος  σε  επιστημονική  συνάντηση  στα  πλαίσια  του  ερευνητικού  προγράμματος 
SOLDES .  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το  ανωτέρω  ερευνητικό 
πρόγραμμα.  
- Το με ημερ.21/9/01 έγγραφο του κ.   Σ.Κυρίτση  ,  Καθηγητή,  ενέκρινε   την  άδεια 
απουσίας  του,  από  19-23/10/2001  προκειμένου  να  μεταβεί  στο  Μόναχο  της 
Γερμανίας για να λάβει μέρος σε επιστημονική συνάντηση αντιπροσώπων φορέων 
που  συμμετέχουν  στο  πρόγραμμα  MED-WATER POLICY.  Οι  δαπάνες  της 
μετακίνησης θα βαρύνουν το ανωτέρω ερευνητικό πρόγραμμα.  
- Το με ημερ.14/9΄01 έγγραφο του κ.Δ.Μπριασούλη,  Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας  του από 19-21/9/2001 προκειμένου  να μεταβεί  στη  Δανία για  να  λάβει 



μέρος σε συνάντηση εργασίας στα πλαίσια του προγράμματος AFANET. Οι δαπάνες 
της μετακίνησης θα βαρύνουν το ανωτέρω ερευνητικό πρόγραμμα.
-Το  με  ημερ.18/9/01  έγγραφο  του  κ.Ν.Συγριμή, Καθηγητή,  ενέκρινε   την  άδεια 
απουσίας του, από 26/9-1/10/2001 προκειμένου να μεταβεί στην Ιταλία   για να λάβει 
μέρος  στην  εξαμηνιαία  συνάντηση  των  μελών  του  προγράμματος  HORTIMED 
(23.05.040).  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το  ανωτέρω  ερευνητικό 
πρόγραμμα .  
- Το με ημερ.5/10/01 έγγραφο του κ.   Σ.Αγγελίδη  ,  Καθηγητή,  ενέκρινε   την  άδεια 
απουσίας  του,  από  11-14/10/2001  προκειμένου  να  μεταβεί  στην  Κέρκυρα  για  να 
λάβει  μέρος  στην  Σύνοδο  των  Προέδρων  και  των  Γραμματέων  των  Επιτροπών 
Ερευνών  των  ΑΕΙ.  Οι  δαπάνες  της  μετακίνησης  θα  βαρύνουν  το   ερευνητικό 
πρόγραμμα  «Κινητικότητα ερευνητών του Γ.Π.Α.».
-  Το με ημερ.13/0/01 έγγραφο του κ.Π.Ρόδη,  Αν.Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας  του,  από 20-27/10/2001 προκειμένου να μεταβεί  στις  Βρυξέλλες  για να 
λάβει μέρος στις επιτροπές αξιολόγησης προγραμμάτων της Ε.Ε.  Η μετακίνηση θα 
γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.  
-Το  με  ημερ.13/9/01  έγγραφο  του  κ.Δ.Γεωργακάκη,  Αν.Καθηγητή,  ενέκρινε  την 
άδεια απουσίας του από 10-14/10/01 προκειμένου να μεταβεί στο  Wageningen της 
Ολλανδίας για να συμμετάσχει σε συνάντηση ειδικών από τις Ευρωπαϊκές χώρες για 
τη διαχείριση των γεωργικών αποβλήτων . Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το 
Ιδρυμα.
-Το με ημερ.25/9/01 έγγραφο του κ.Κ.Τσιμπούκα, Επ.Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 27-30/9/01 προκειμένου να μεταβεί στο  Montpellier της Γαλλίας 
για  τις  ανάγκες  του  ερευνητικού  προγράμματος  RAFAC.  Η  μετακίνηση  θα  γίνει 
αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-Το  με  ημερ.21/9/01  έγγραφο  του  κ.Α.Σιδερίδη, Καθηγητή,  ενέκρινε  την  άδεια 
απουσίας του προκειμένου να μεταβεί στην Τήνο.
-Το με ημερ.25/9/01 έγγραφο της  κ.Ι.Καφφέ-Γιδαράκου, Αν.Καθηγήτρια,  ενέκρινε 
την άδεια απουσίας της από 3-7/10/01 προκειμένου να μεταβεί στην Κύπρο για να 
λάβει  μέρος  στις  εργασίες  στο  Πανευρωπαϊκό  συνέδριο  που  διοργανώνει  το 
Ινστιτούτο  Γεωργικών  Ερευνών  και  το  Υπουργείο  Γεωργίας  της  Κύπρου.  Η 
μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-Το με ημερ.25/9/01 έγγραφο του κ.Λ.Καζακόπουλου, Αν.Καθηγητή, ενέκρινε την 
άδεια απουσίας της από 3-7/10/01 προκειμένου να μεταβεί στην Κύπρο για να λάβει 
μέρος  στις  εργασίες  στο  Πανευρωπαϊκό  συνέδριο  που  διοργανώνει  το  Ινστιτούτο 
Γεωργικών Ερευνών και το Υπουργείο Γεωργίας της Κύπρου. Η μετακίνηση θα γίνει 
αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-Το με ημερ.26/9/01 έγγραφο του κ.Ι.Χατζηγεωργίου, Λέκτορα, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας  του  από  5-10/10/01  προκειμένου  να  μεταβεί  στη  Ρουμανία  για  να 
συμμετάσχετε  σε  συνάντηση  εργασίας  στα  πλαίσια  Ευρωπαϊκού  ερευνητικού 
προγράμματος. Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-Το με ημερ.1/10/01 έγγραφο του κ.Ε.Παπλωματά, Επ.Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 27/10-9/11/01 προκειμένου να μεταβεί στην Κόρδοβα της Ισπανίας 
για  επίσκεψη  στο  Ινστιτούτο  Αειφόρου  Γεωργίας  στα  πλαίσια  Διακρατικής 
Επιστημονικής και Τεχνολογικής Συνεργασίας Ελλάδας-Ισπανίας και για συμμετοχή 
στο 8ο Παγκόσμιο Συνέδριο για το Βερτισίλλιο. Η μετακίνηση θα γίνει αδαπάνως για 
το Ιδρυμα.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αποφάσισε,  ότι  προκειμένου  να 
αποφεύγονται  κενά  στην  εκπαιδευτική  δραστηριότητα,  στο  εξής  απαιτείται  στις 
αιτήσεις των μελών ΔΕΠ που διαβιβάζονται στο Πρυτανικό Συμβούλιο για χορήγηση 



άδειας  απουσίας,  ρητή  αναγραφή  του  ονόματος  εκείνου  που  πρόκειται  να 
αντικαταστήσει  τον  μετακινούμενο  στην  εκτέλεση  των  καθηκόντων  του  και 
απαραιτήτως υπογραφή του αντικαταστάτη ότι έλαβε γνώση .

Σε αντίθετη περίπτωση  οι σχετικές αιτήσεις για έγκριση άδειας απουσίας θα 
επιστρέφονται στον ενδιαφερόμενο.

ΘΕΜΑ 2  ον  : Εγκριση δαπανών.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο του Γ.Π.Α., ενέκρινε, στα πλαίσια του εγκριθέντος 
από  τη  Σύγκλητο  προϋπολογισμού  του  Ειδικού  Λογαριασμού  Κονδυλίων  της 
Ερευνας, τις κατωτέρω δαπάνες:

1) 152.220 δρχ. για την προμήθεια τόνερ για τη βιβλιοθήκη
2) 150.000 δρχ. για αμοιβή δικηγόρου (Α.Ζόμπολας & Συνεργάτες)
3) 400.000 δρχ. περίπου για προμήθεια γραφείου βιβλιοθήκης και καρέκλας για τις 

ανάγκες της Γραμματείας του Π.Μ.Σ. του Τμήματος Φ.Παραγωγής.
4)   4.460 δρχ. για αγορά αναλώσιμων 
5)   3.000 δρχ. για έξοδα επιταγής από Ο.Α.Σ.Α.
6) 500.000  δρχ.  για  αμοιβή  ομάδων  εργασίας  υπό  την  αιγίδα  της  Συνόδου  των 

Πρυτάνεων.
7) 1.700.000 δρχ. για αγορά λογισμικού για τις ανάγκες του Ιδρύματος.

Οι  ανωτέρω  δαπάνες  θα  βαρύνουν  τα  αποθεματικά  της  Επιτροπής  Ερευνών  του 
Γ.Π.Α.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  ενέκρινε  για  τις  ανάγκες  της  Εβδομάδας 
Γεωπονικού Πανεπιστημίου τις κατωτέρω δαπάνες:

1) 65.608 δρχ. για την αγορά αναλώσιμων
2) 500.000 δρχ. για ταχυδρομικά έξοδα 
3) 9.440 δρχ. για αγορά χάρτινων τσαντών για τη συνέντευξη τύπου στα πλαίσια της 

Γεωπ.Εβδομάδας

Οι  ανωτέρω  δαπάνες  θα  βαρύνουν  το  ερευνητικό  πρόγραμμα  «Γεωπονική 
Εβδομάδα».

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη:
α)  Την  από  17/7/01  απόφασή  του  περί  διενέργειας  πρόχειρου  μειοδοτικού 
διαγωνισμού  για  την  οργάνωση  των  δεξιώσεων  στα  πλαίσια  της  Εβδομάδας 
Γεωπονικού Πανεπιστημίου 2001 
β) Το κατωτέρω πρακτικό διενέργειας του διαγωνισμού (Συνεδρία: 4/10/01) καθώς 
και την πρόταση της επιτροπής



αποφασίζει,
κατακυρώνει το αποτέλεσμα του διαγωνισμού για την οργάνωση των δεξιώσεων στα 
πλαίσια  της  Εβδομάδας  Γεωπονικού  Πανεπιστημίου  2001,  επειδή  κρίνει  την 
προσφερθείσα τιμή συμφέρουσα για το Ιδρυμα, στην εταιρεία ΔΕΙΠΝΟΣΟΦΙΣΤΗΣ 
Catering, Νέστορος 96 ,Ιλιον, αντί συνολικής τιμής 6.949.986 δρχ.

Η δαπάνη θα βαρύνει το πρόγραμμα «Γεωπονική εβδομάδα 2001».

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη:
α)  Την  από  17/7/01  απόφασή  του  περί  διενέργειας  πρόχειρου  μειοδοτικού 
διαγωνισμού για την ενοικίαση φωτιστικών και ηχητικών μηχανημάτων στα πλαίσια 
της Εβδομάδας Γεωπονικού Πανεπιστημίου 2001 
β) Το  πρακτικό διενέργειας του διαγωνισμού καθώς και την πρόταση της επιτροπής



αποφασίζει,
κατακυρώνει  το  αποτέλεσμα  του  διαγωνισμού για  την  ενοικίαση  φωτιστικών  και 
ηχητικών  μηχανημάτων  στα  πλαίσια  της  Εβδομάδας  Γεωπονικού  Πανεπιστημίου 
2001, επειδή κρίνει την προσφερθείσα τιμή συμφέρουσα για το Ιδρυμα, στην εταιρεία 
ΜΠΟΖΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ Α.Ε., Μεταμορφώσεως 26, Καλλιθέα,  αντί συνολικής τιμής 
2.301.000 δρχ.

Η δαπάνη θα βαρύνει το πρόγραμμα «Γεωπονική εβδομάδα 2001».

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη:
α)  Την  από  19/9/01  απόφασή  του  περί  διενέργειας  πρόχειρου  μειοδοτικού 
διαγωνισμού  για  την  εγκατάσταση  περιπτέρων  στους  χώρους  του  Ιδρύματος 
Εβδομάδας Γεωπονικού Πανεπιστημίου 2001 
β)  Το  πρακτικό διενέργειας  του διαγωνισμού (Συνεδρία:  2/10/01)  καθώς και  την 
πρόταση της επιτροπής



αποφασίζει,
κατακυρώνει  το  αποτέλεσμα  του  διαγωνισμού  για  την  εγκατάσταση  περιπτέρων 
στους χώρους του Ιδρύματος στα πλαίσια της Εβδομάδας Γεωπονικού Πανεπιστημίου 
2001, επειδή κρίνει την προσφερθείσα τιμή συμφέρουσα για το Ιδρυμα, στην εταιρεία 
ΡΟΤΑ ΕΠΕ,  αντί της τιμής των 27.500 δρχ. ανά τ.μ. για χορηγό ή εκθέτη και 8.000 
δρχ. ανά τ.μ. για εμπορικό εκθέτη.

Η δαπάνη θα βαρύνει το πρόγραμμα «Γεωπονική εβδομάδα 2001».

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το σχετικό έγγραφο του 
κ..Μαλιάππη  και  την  εισήγηση  του  Αντιπρύτανη  κ.Χ.Ολύμπιου  ενέκρινε  τη 
δυνατότητα  πρόσβασης  του  Ινστιτούτου  Γεωργικών  Ερευνών  της  Κύπρου  με 
γνωστοποίηση  του  κωδικού  πρόσβασης,  στις  βιβλιογραφικές   βάσεις   οι  οποίες 
διατηρούνται  σε  υπολογιστές  που  είναι  εγκατεστημένοι  στο  Γ.Π.Α.   και  στις 
δικτυακές βάσεις στις οποίες το ΓΠΑ έχει πρόσβαση μέσω Διαδικτύου και κατόπιν 
δικής του συμφωνίας με τον προμηθευτή των βάσεων.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο δεν ενέκρινε σχετικό αίτημα της εταιρείας 
Ma cuisine  για  τη  δυνατότητα  ενοικίασης  χώρων  του  Ιδρύματος  για  διεξαγωγή 
δεξιώσεων  διότι  δεν  υπάρχουν  προς  το  παρόν  οι  κατάλληλες  υποδομές.  Οι 
εκδηλώσεις  που  έχουν  σχέση  με  το  Πανεπιστήμιό  μας  θα  εξετάζονται  κατά 
περίπτωση.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  του  Γ.Π.Α.,  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με 
αριθμ.πρωτ.407/11.7.01 έγγραφο της Αγροτικής Τράπεζας της Ελλάδος , απεδέχθη τη 
χορηγία της Αγροτικής Τράπεζας της Ελλάδος προς το Γεωπονικό Παν/μιο Αθηνών 
για την «Εβδομάδα Γεωπονικού Παν/μιου 2001» με το ποσόν των 1.500.000 δρχ. 

Το  ανωτέρω  ποσόν  θα  πιστώσει  το  πρόγραμμα  της  Επιτροπής  Ερευνών 
«Εβδομάδα Γεωπονικού Παν/μιου Αθηνών 2001».

ΘΕΜΑ 3  ον  : Ανάθεση έργου.  

Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο,  το  οποίο  αποτελεί  την  Επιτροπή 
Παρακολούθησης Έργων Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ., σύμφωνα με τον Κανονισμό Λειτουργίας 
των Έργων που εγκρίθηκε  από την Σύγκλητο του Γ.Π.Α.  (Συνεδρία:205/12.9.96), 
αποφάσισε την εκ νέου ανάθεση έργου για χρονικό διάστημα μέχρι από 1/9/01 έως 
31/12/01 στους κατωτέρω:

1. Κανινή Μαρία
2. Σπυράκη Ειρήνη
3. Προύτσο Νικόλαο

οι οποίοι εργάζονται στο έργο Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ «Εμπλουτισμός και Εκσυγχρονισμός της 
Βιβλιοθήκης του Γ.Π.Α.»

Οι σχετικές δαπάνες θα βαρύνουν προσωρινά τα αποθεματικά της Επιτροπής 
Ερευνών  και  θα  επιστραφούν  όταν  θα  κατατεθεί  η  χρηματοδότηση  του  εν  λόγω 
έργου.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο, αποφάσισε την εκ νέου ανάθεση έργου από 
16/10/01 έως 31/12/01 στην κ.Αγγελική Παπαγιαννοπούλου, φοιτήτρια, προκειμένου 
να συνδράμει  το έργο της  Δ/νσης Διοικητικού του Γ.Π.Α. Η σχετική  δαπάνη, θα 
βαρύνει τα αποθεματικά της Επιτροπής Ερευνών του Γ.Π.Α.

Επίσης  Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο,  αποφάσισε  την  ανάθεση  έργου  για  το 
χρονικό διάστημα από 1/9/01  μέχρι 31/12/01 στον κ.Ορέστη Καϊρη προκειμένου να 
συνδράμει στο έργο του Γραφείου Δημοσίων Σχέσεων. Το σχετικό ποσόν, (150.000 



δρχ. μηνιαίως μεικτά) θα καταβληθεί από το Ταμείο της Εταιρείας Αξιοποίησης και 
Διαχείρισης της Περιουσίας του Γ.Π.Α.

ΘΕΜΑ 4  ον  : Αιτήματα φοιτητών.  

Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο,  έχοντας  υπόψη τα  σχετικά  έγγραφα  φοιτητικών 
παρατάξεων  του  Γ.Π.Α.,  αποφάσισε  τo  Σάββατο  3  Νοεμβρίου  2001  κατά  τις 
απογευματινές  ώρες  να  πραγματοποιηθεί  μουσική  εκδήλωση  από  την  φοιτητική 
παράταξη  Π.Α.Σ.Π.  στο  χώρο  που  βρίσκεται  έξω  από  το  Αμφιθέατρο 
Κουτσομητόπουλου  (Πράσινα  Αμφιθέατρα).  Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο 
αποφάσισε, στον ίδιο χώρο την Παρασκευή 9 Νοεμβρίου 2001 να πραγματοποιηθεί 
φοιτητική εκδήλωση από την φοιτητική παράταξη Π.Κ.Σ. Την επόμενη ημέρα της 
εκδήλωσης ο ανωτέρω χώρος  θα πρέπει να παραδοθεί  καθαρός και χωρίς ζημιές 
όπως  ακριβώς  παρελήφθη.   Υπεύθυνοι  ορίζονται  οι  υπογράφοντες  τα  σχετικά 
έγγραφα φοιτητές.

ΘΕΜΑ 5  ον  : Σχετικά με αιτήματα υπαλλήλων του Γ.Π.Α.  

To Πρυτανικό Συμβούλιο, αφού έλαβε υπόψη τη με ημερ.26/9/01 αίτηση της 
κ.Δ.Σαλασίδου, Υπάλληλο του Γ.Π.Α., για μετακίνησή της από τη Γραμματεία του 
Τμήματος  Φυτικής  Παραγωγής  λόγω  σοβαρών  προβλημάτων  υγείας  που 
αντιμετωπίζει,  αποφάσισε,  προκειμένου να αποφασίσει  για  τη μετακίνησή της,  να 
προσκομίσει  η  ενδιαφερόμενη  τα  απαραίτητα  πιστοποιητικά  υγείας  που  να 
αποδεικνύουν τους λόγους υγείας που επικαλείται.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  του  Γ.Π.Α,  αφού  έλαβε  υπόψη   την  με 
ημερ.9/8/01αίτηση του κ.Ε.Γαβριήλ, Υπάλληλου του Γ.Π.Α., για χορήγηση άδειας 
του από 11/6-13/7/01, απέρριψε το σχετικό αίτημα διότι  η αίτηση έχει  υποβληθεί 
εκπρόθεσμα.

ΘΕΜΑ 6  ον  : Επανεξέταση αιτήσεων μετεγγραφής φοιτητών στο Γ.Π.Α.  

Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  του  Γ.Π.Α.,  (Συνεδρία:  8/10/01)  αφού  έλαβε 
υπόψη:
α)  τις διατάξεις των Ν.1865/1989 και  1966/91 
β)  την  απόφαση  του  Δ.Σ.  του  Τμήματος  Αξιοποίησης  Φυσικών  Πόρων  και 
Γ.Μηχανικής  του Γ.Π.Α. (Συνεδρία: 20.1.00) 
ενέκρινε τη μετεγγραφή της  κ.Σ.Τσιρώνη στο 5ο εξάμηνο σπουδών του Ακαδ.έτους 
2001-2002 του Τμήματος Αξιοποίησης Φυσικών Πόρων και Γ.Μηχανικής του Γ.Π.Α 
με  χρέωση  όλων  των  μαθημάτων  των  προηγούμενων  εξαμήνων  (1ο,  2ο 3ο &  4ο 

εξάμηνο).
 

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  του  Γ.ΠΑ..,  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με 
ημερ.28.9.01 έγγραφο του κ.Α.Λιάππη  περί μετεγγραφής του στο Τμήμα Επιστήμης 
και  Τεχνολογίας  Τροφίμων  του  Γ.Π.Α.,  εμμένει  στην προηγούμενη  απόφασή  του 
(Συνεδρία: 17.7.01) . Σε περίπτωση που ο ανωτέρω επιθυμεί να μετεγγραφεί μπορεί 
να  επανέλθει  με  αίτησή  του  στην  επόμενη  περίοδο  μετεγγραφών  και  να 
επανεξεταστεί εκ νέου η περίπτωσή του.



ΘΕΜΑ 7  ον  : Εγκριση εκπαιδευτικής εκδρομής φοιτητών του Γ.Π.Α.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη:
α) Τις διατάξεις του άρθρου 5 του Δ/τος της 5.9.1944 "περί σπουδών εγγράφων, 

εξετάσεων φοιτητών  ΑΓΣΑ "
β) Την  απόφαση  της  Γ.Σ.  του  Τμ.Επιστήμης  &  Τεχνολογίας  Τροφίμων 

(Συνεδρία:16.1.01)
ενέκρινε την πραγματοποίηση πενθήμερης εκπαιδευτικής εκδρομής σαράντα έξι (46) 
φοιτητών του  9ου εξαμήνου του Τμήματος Επιστήμης & Τεχνολογίας  Τροφίμων 
στη Θεσσαλονίκη από 5/11/01-9/11/01. 

Το πρόγραμμα της εκδρομής έχει ως εξής:
1η ημέρα: Αθήνα-Θεσσαλονίκη
2η ημέρα: Θεσσαλονίκη
3η ημέρα: Θεσσαλονίκη
4η ημέρα: Θεσσαλονίκη
5η ημέρα:         Θεσσαλονίκη-Αθήνα

Τους φοιτητές θα συνοδεύσει στην εκδρομή, ο Αν.Καθηγητής κ.Σταύρος Γιαννιώτης

Η οικονομική εξυπηρέτηση της εκδρομής θα αντιμετωπισθεί με απόφαση του 
Δ.Σ. του Ειδικού Ταμείου του Γ.Π.Α.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο  έχοντας υπόψη:
α)   την απόφαση του Πρυτανικού Συμβουλίου (Συνεδρία: 21/11/00)
β)  την  απόφαση  της  Γενικής  Συνέλευσης  (Συνεδρία:  24.9.01)  του  Τμήματος 
Γ.Βιοτεχνολογίας
ενέκρινε την πραγματοποίηση 5ήμερης εκπαιδευτικής εκδρομής των φοιτητών του 8ου 

εξαμήνου  στους  Νομούς  Ιωαννίνων  Κοζάνης  και  Καρδίτσας  από  14-18/5/01.  Οι 
δαπάνες  του  λεωφορείου  (702.000  δρχ.),  οι  διανυκτερεύσεις  στο  ξενοδοχείο  οι 
δαπάνες διατροφής καθώς και οι δαπάνες μετακίνησης, διαμονής και οι ημερήσιες 
αποζημιώσεις  του  συνοδού  της  εκδρομής  Καθηγητή κ.Αθ.Δροσόπουλου  ,  εφόσον 
υπάρχουν τα απαραίτητα παραστατικά, θα βαρύνουν τις πιστώσεις που διατέθηκαν 
στο  Τμήμα  Γ.Βιοτεχνολογίας  από  τα  έσοδα  του  Κυλικείου  για  εκπαιδευτικές 
εκδρομές εσωτερικού. 

ΘΕΜΑ 8  ον  : Ορισμός ομιλητού για τον εορτασμό της επετείου της 28  ης   Οκτωβρίου.  

Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αποφάσισε  να  ορίσει  τον  κ..Α.Παυλόπουλο, 
Αν.Καθηγητή, κύριο ομιλητή  για τον εορτασμό της επετείου της 28ης Οκτωβρίου που 
θα πραγματοποιηθεί 26/10/01 ημέρα Παρασκευή και ώρα 12.15 μ. Θέμα της ομιλίας 
θα είναι : «Οι δημιουργοί του έπους του ΄40 μέσα από τα απομνημονεύματα ενός 
μαχητή».

Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση λύεται η συνεδρίαση.

Ο ΠΡΥΤΑΝΗΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

ΑΝΔΡ.ΚΑΡΑΜΑΝΟΣ Π.ΜΠΑΚΑ




